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متن پرسش

سلام استادِ جان: طاعات قبول انشاءاالله. استاد ببخشید من یه مقداری رو بحثای تربیتی خانوادگی

کار کردم و اول راهم. ولی بازم برای دوستان وقتی مشکل خانوادگی پیش میاد به من در جایگاه

مشاوره رجوع میکنن. من اون رفتارایی که از اساتید شنیدم در برابر همسر و فرزند باید داشت بهشون

میگم. ولی در کل پیش فرض ذهنیم اینه که درسته این خانم باید اقتدار همسرش رو حفظ کنه، ولی

چندان هم نباید منتظر باشه که همسرش خیلی عوض بشه. اگه شد که چه بهتر. بیشتر سعیم بر اینه

که خود اون خانم خودش رو از لحاظ معرفتی و سلوکی ارتقا بده. و سعی میکنم بکشونم طرف رو به

مباحث معرفت النفسی و توحیدی. استاد این کار درسته؟ یا باید بیشتر وقت گذاشت رو همون

مشکل خاص طرف مثلا برای کسی که میگه همسرم فلان اخلاق بد رو داره وقت بذاری رو مباحث

خانوادگی و مشاوره ای و اینا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به نظر بنده روش جنابعالی، روش درستی است. زیرا اگر ما یاد بگیریم با

ضعف افراد چگونه رفتار کنیم، آن افراد نیز انگیزههای خود را تغر میدهند. به گفتهی خواجه عبداالله

انصاری: «بدی را بدی کردن سگساری است / خوبی را خوبی کردن خر کاری است / بدی را خوبی

کردن کار خواجه عبداالله انصاری است.» موفق باشید


